
Protokół nr 7/2019 
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Luboń 
z dnia 4 kwietnia 2019 roku 

 
Komisja rozpoczęła się o godzinie 17:00 
Obecność, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Zaproszeni goście: 

1. Michał Popławski– Zastępca Burmistrz Miasta Luboń 
 
Przewodniczący sprawdził prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponował następujący 
porządek posiedzenia: 
 

1. Informacja w sprawie ogólnopolskiej akcji „Dotlenionych”, która polega na sadzeniu 
drzew i krzewów 

2. Szkodliwość działalności lotniska wojskowego w Krzesinach (F16) 
3. Trzeci pas autostrady – rozbudowa 
4. Modernizacja linii kolejowej E-20 – ekrany akustyczne 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołów z posiedzeń z 7 i 14 marca 2019 r. 
7. Zakończenie posiedzenia 

 
Przebieg posiedzenia: 
Posiedzenie odbyło się w sali sesyjnej UML. 
 
Ad 1.  
P. Michał Popławski przedstawił szczegóły akcji pt. „Dotlenieni”, która odbędzie się 26 kwietnia 
br. i wskazał, że dalsze zgłoszenia w ramach akcji należy kierować do p. Karoliny Szerłot – 
ogrodnik miejskiej.  
 
Ad 2.  
P. Wolniewicz zaprezentował informacje dotyczące oddziaływania lotniska. Zaproponował 
wspólne spotkanie z działaczami z osiedli Marlewo, Dębina, Świerczewo, aby ustalić możliwości 
ponownego podjęcia działań, jak: wnioskowanie o przywrócenie stref ograniczonego 
użytkowania, zmianę trajektorii lotów, likwidację lotów nocnych. M. Popławski poinformował o 
korespondencji kierowanej przez UML do Ministra Obrony Narodowej i otrzymanej odpowiedzi, 
w której dowództwo sił zbrojnych poinformowało o odwołaniu od nałożonych decyzjami 
administracyjnymi obowiązków a także wskazało prawne i organizacyjne podstawy 
podejmowanych przez siebie działań (korespondencja z sierpnia i września 2018 r.).  
Po krótkiej dyskusji podjęto decyzję o przygotowaniu wniosku do posła z okręgu i skierowanie do 
niego prośby o zgłoszenie stosownej interpelacji. 
 
Ad 3.  
M. Popławski przedstawił informacje o decyzji RDOŚ dotyczącej budowy ekranów akustycznych 
w związku z rozbudową autostrady, odwołaniu Miasta Luboń od tej decyzji oraz podtrzymaniu 
pierwotnej decyzji przez RDOŚ (nieuwzględnienie odwołania Miasta). Omówiono także wszelkie 
szczegóły dotyczące ocen i prognoz w zakresie natężenia hałasu sporządzonych na etapie 
pozyskiwania przez inwestora decyzji środowiskowej.   
 
Ad 4. 
M. Popławski omówił na jakim etapie są prace dotyczące modernizacji linii kolejowej E-20 oraz 
zasygnalizował wątpliwości odnoszące się do jakości wykonania pewnych elementów (np. 
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przejście przy ul. Podgórnej i jego odwodnienie, przejście przy ul. Fabrycznej i jego 
systematyczne zalewanie związane z ograniczoną wydolnością pompy odwadniającej oraz jej 
awaryjnością). Dalsza dyskusja dotyczyła innych niedogodności dla mieszkańców związanych z 
prowadzonymi pracami oraz ich efektami. Radni Tarasiewicz i Wolniewicz wskazali na 
konieczność obecności przy dokonywanych odbiorach prac oraz wskazywania dostrzeżonych 
błędów. B. Tarasiewicz podniósł też kwestię funkcjonowania rogatek przy przejeździe na ul. 
Fabrycznej i długiego oczekiwania na ich otwarcie, szczególnie w porównaniu z przejazdem 
kolejowym na Dębcu.  
 
Ad 5.  
W ramach wolnych głosów i wniosków B. Łakomy zgłosiła problem korków na ul. Cmentarnej i 
zawnioskowała o wyrównanie ul. Drzymały i Cmentarnej. P. Wolniewicz przypomniał o 
harmonogramie prac i zadaniach przewidzianych na maj. Ustalono wstępnie terminy kolejnych 
komisji na 16 i 24 maja (posiedzenie terenowe).  
 
Ad. 8 
P. Wolniewicz poprosił o przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji z 7 i 14 marca 2019 r. 
Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie.  
 
Na tym posiedzenie zakończono o godzinie 18:55. 
 
 
 
Sekretarz Komisji      Przewodniczący Komisji 
Anna Bernaciak      Paweł Antoni Wolniewicz 
 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności 
2. Dokumentacja w sprawie oddziaływania lotniska w Krzesinach 
3. Dokumentacja w sprawie hałasu autostradowego 


